



聖士提反書院附屬小學

St Stephen's College Preparatory School

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 13th September 2019

Notice No.12
Birthday Book Club

We are inviting you to celebrate your child's birthday in a meaningful way by joining our Birthday Book Club. This is a wonderful way to celebrate our children's love of books, supplement our school library and honour your child's special day in a lasting way.

For a donation of \$200, a donor label will be placed inside a brand new book inscribed with your child's name and birthday. The personalised books will be displayed in the library during their birthday month. (July and August birthdays will be celebrated in May and June).

Please return the completed reply slip and cheque (payable to "St. Stephen's College Preparatory School") to your child's class teacher **by 20th September 2019 (Friday)**. Donations above \$200 are also welcome and will put towards buying more library books. However, each student is entitled to one book label per year. All donations received for the Birthday Book Club will be used to purchase new books for the school library.

Thank you for considering a donation to our school library and helping to further enrich our reading programme.

TODAY A READER, TOMORROW A LEADER!

✂-----

Reply Slip
(Birthday Book Club)

Name of Student: _____

Class: _____ ()

Birthday Month: _____

Please put a **tick✓** for your preference:

- | | |
|-----------------------------------------------|---------------------------------------------------------|
| <input type="checkbox"/> Chinese picture book | <input type="checkbox"/> English picture book |
| <input type="checkbox"/> Chinese chapter book | <input type="checkbox"/> English chapter book |
| <input type="checkbox"/> Non-fiction book | <input type="checkbox"/> Any book is fine, surprise me! |

Donations: \$200 for the Birthday Book Club

\$_____ for purchase of new library books

Total: \$_____

(cheque made payable to "St. Stephen's College Preparatory School")

Mei



聖士提反書院附屬小學

St Stephen's College Preparatory School

通告第十二號 生辰圖書會

為了讓學生愛書之情滋潤我校圖書館，使其茁壯成長，故校方成立「生辰圖書會」。一至六年級同學只需捐款港幣二百元，便可透過這饒富意義的方式去慶祝生辰。

每位捐款同學的名字將會標示於其指定類別的一本圖書內。該本圖書會於捐款同學生辰月份陳列於圖書館內（七月及八月生辰者將會於五月或六月份慶祝）。圖書展示完畢，可供同學借閱。

有意參加同學，請連同回條及支票（支票抬頭：聖士提反書院附屬小學）於**九月二十日（星期五）或以前**交回班主任便可。如捐款逾港幣二百元，餘款將用作購置圖書；每位捐款同學名字只會標示於指定圖書內一次。生辰圖書會所收捐款全作購書之用。

既為子女在聖士提反留下有意義的生活回憶，又能充實閱讀計劃，何樂而不為！

立身以力學為先 力學以讀書為本

以上通告
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一九年九月十三日

✂-----

【回條】 （生辰圖書會）

學生姓名：_____

班別：_____（_____）

生辰月份：_____

請加**✓號**於喜愛書類：

- | | |
|-------------------------------|-------------------------------|
| <input type="checkbox"/> 中文繪本 | <input type="checkbox"/> 英文繪本 |
| <input type="checkbox"/> 中文小說 | <input type="checkbox"/> 英文小說 |
| <input type="checkbox"/> 非小說類 | <input type="checkbox"/> 任何種類 |

捐款： 港幣二百元，參加生辰圖書會

港幣_____元，作添置新書

總額：港幣_____元

Mei

（支票抬頭：聖士提反書院附屬小學）